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Protokół Nr 6/19 

z posiedzenia Komisji Zdrowia,  

Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego 17 czerwca 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

Ad. 1.  

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz o godzinie 13.00 otworzył 

posiedzenie komisji. W posiedzeniu udział wzięło  7  członków komisji, co wobec 

składu komisji wynoszącego 8 członków komisji stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecni radni Pani Pan Wojciech Orliński. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 

niniejszego protokołu.  

Następnie przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, do którego  

nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli i kąpielisk do sezonu 

turystycznego. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 



Ad. 2. Informacja dotycząca przygotowania miejsc do kąpieli i kąpielisk do 

sezonu turystycznego. 

Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego  Pan Jarosław 

Stoba poinformował, że w roku 2019 na terenie gminy Koronowo prowadzone będzie 

tylko 1 kąpielisko - Kąpielisko gminne w Koronowie - Pieczyskach nad Zalewem 

Koronowskim. Od bieżącego roku nastąpiła zmiana podmiotu prowadzącego to 

kąpielisko. Do tej pory był to bezpośrednio Urząd Miejski w Koronowie natomiast od 

teraz będzie to Miejsko - Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Koronowie, który 

otrzymał na to zadanie stosowne środki finansowe oraz sprzęt, który do tej pory był na 

stanie Urzędu Miejskiego w Koronowie.  Od wielu już lat kąpielisko w Pieczyskach jest 

jedynym legalnym kąpieliskiem na terenie gminy Koronowo. Do Burmistrza Koronowa 

wpłynęło również 1 zgłoszenie dotyczące uruchomienia miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli w Krówce Leśnej, którego organizatorem planuje być 

Chorągiew Kujawsko - Pomorska ZHP Harcerski Ośrodek Wypoczynkowy w Krówce 

Leśnej. Niemniej jednak, z uwagi na braki w dokumentacji, wnioskodawca został 

wezwany do uzupełnienia złożonego wniosku. Termin uzupełnienia dokumentacji 

upływa w dniu 17.06.2019 r. W przypadku nieuzupełnienia wniosku sprawa będzie 

pozostawiona bez rozpatrzenia, natomiast jeśli dokumentacja będzie zawierała 

wszystkie dane wymagane zgodnie z ustawą z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne, 

wówczas przygotujemy projekt uchwały Rady Miejskiej, który w pierwszej kolejności 

musi trafić do uzgodnienia przez Wody Polskie, Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy oraz Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Bydgoszczy.  Organy te mają 7 dni na złożenie ewentualnych zastrzeżeń do projektu 

uchwały, po czym trafia on do rozpatrzenia przez Radę Miejską w Koronowie. Dopiero 

po podjęciu uchwały Rady Miejskiej w Koronowie organizator będzie mógł legalnie 

uruchomić miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli. 

 

 

 



Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Maciej Makowski 

poinformował, że od początku istnienia MGOSiR w Koronowie zabiegał o to , żeby być 

właścicielem kąpieliska. W tym roku kąpielisko został przekazane. Sezon letni zostanie 

otwarty 22 czerwca br. Na obsługę i prowadzenie kąpieliska gminnego została 

podpisana umowa w Kujawsko – Pomorskim WOPR-em. Zatrudnionych będzie 4 

ratowników, 1 kierownik kąpieliska oraz 1 stermotorzysta, który będzie obsługiwał 

karetkę wodną. Są prowadzone wspólnie z policją już patrole.  Pieczyska do tej pory 

zostały wykoszone, ławki zostały naprawione i pomalowane. Pomalowany został również 

plac zabaw. Dosypano piasku na boisko do piłki siatkowej oraz na plaży. Usunięte 

zostały te grzybki zagrażające życiu. Jest zgoda z Wód Polskich na 3 letnie 

organizowanie kąpieliska z zastrzeżeniem bez żadnych urządzeń. Dlatego pomostu z 

tym sezonie nie będzie. Czynne są toalety, przygotowane. Pierwszy pobór wody się 

odbył, ale nie ma jeszcze wyników. Wszystko jest przygotowane do rozpoczęcia sezonu.

  

Ad. 3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła omówiła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Koronowo oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku.  

Ustawa z 14 grudnia 2016 r. przepisy wprowadzające ustawę prawo oświatowe 

w art. 210 wprowadzała obowiązek ustalenia i dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą, 

na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  Celem podjęcia 

niniejszej uchwały jest określenie sieci publicznych szkół podstawowych od dnia 

1 września 2019 r., a także określenia obwodów tych szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Koronowo. Zasady ustalania sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez gminę uregulowane zostały w art. 39 ustawy Prawo Oświatowe 

(tj. Dz.U.2018 poz. 996 z późn. zm.). Zgodnie z którym Rada Miejska ustala plan sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę, a także określa granice 

obwodów publicznych szkół podstawowych. Ustalając sieć szkół gmina powinna 



dążyć do tego, aby szkoła podstawowa była szkołą o pełnej strukturze organizacyjnej 

tj. obejmującą klasy I-VIII oraz aby funkcjonowała w jednym budynku lub jego 

bliskiej lokalizacji. Szkoły będą funkcjonowały na bazie tych samych obiektów, 

w których aktualnie funkcjonują placówki oświatowe. Zachowane zostaną również, 

bez zmian obwody szkół podstawowych. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w Koronowie Pani Ewa 

Borowska zreferowała zebranym projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Inspektor Biura rady Miejskiej Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

sądowych. 

Powołanie przez Radę zespołu opiniującego kandydatów na ławników wynika 

z ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku –  Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Zadaniem powołanego zespołu będzie przedstawienie na sesji Rady przed 

dokonaniem wyboru ławników swojej opinii o zgłoszonych kandydatach, a w 

szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w w/w 

ustawie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Posiedzenie komisji opuścił przewodniczący Pan Olech Raddatz. 

Obecnych 5 członków komisji. 

Posiedzenie komisji przewodniczy Zastępca Przewodniczącego pani Ewa 

Szymańska 



Kierownik Wydziału Rolnictwa, ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami  

i Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner przedstawiła projekty 

uchwał: 

1. zmieniającą uchwałę w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Zgodnie z art. 61 ust. 1 i 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z dnia 

13 września 1966 r.  (Dz. U. z 2018 r. poz. 1454) Rada Miejska zobowiązana jest do 

określenia w drodze uchwały terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, biorąc pd uwagę warunki miejscowe. W 

zawiązku ze złożonym wnioskiem przez panią Edytę Stankiewicz, panią Karolinę 

Klonowską, pana Janusza Kozikowskiego, pana Ryszarda Łukasika i pana Feliksa 

Kowalczyka w sprawie rezygnacji z pełnienia funkcji inkasenta opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie sołectwa oraz pisemnego wniosku 

pani Doroty Goś i pana Adama Brona w którym została zgłoszona zgoda na pełnienie 

funkcji inkasenta opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

sołectwa należy dokonać zmiany w załączniku do niniejszej uchwały. Mając powyższe 

na względzie należy uznać podjęcie przedmiotowej uchwały za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

 

2. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej  przez właściciela nieruchomości oraz warunków i 

trybu jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

W uchwale nr VII/63/15 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości oraz trybu jej składania 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej dokonuje się zmiany wzorów 

deklaracji z uwagi na wprowadzenie  informacji o przetwarzaniu danych 

osobowych w Urzędzie Miejskim w Koronowie. Mając powyższe na względzie 

należy uznać podjęcie niniejszej uchwały za zasadne. 



Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Na posiedzenie komisji przybyła radna Pani Illona Pubanc. Obecnych 6 

członków komisji. 

3. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Buszkowo. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 41/6 

położonej w miejscowości Buszkowo. Działka ta  łączy drogi gminne 050108C (droga 

na Kadzionkę) - 050107C (droga prowadząca na Sokole Kuźnica łącząca się w Krówce 

z drogą powiatową 1514C). Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa 

się za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

4. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Byszewo. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 3/12 

położonej w miejscowości Byszewo. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, 

umożliwia dojazd do budynków mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi 

wojewódzkiej 234. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za 

zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

5. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Byszewo. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 12/9 



położonej w miejscowości Byszewo. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, 

umożliwia dojazd do budynków mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi 

gminnej. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

6. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Dziedzinek.  

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 10/8 

położonej w miejscowości Dziedzinek. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, 

umożliwia dojazd do budynków mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi 

gminnej. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

7. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Gościeradz. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 217/5 

położonej w miejscowości Gościeradz. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, 

umożliwia dojazd do działek budowlanych i łączy drogi powiatowe. Z uwagi na 

powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

8. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Łąsko Wielkie. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 163/5 

położonej w miejscowości Łasko Wielkie. Działka ta przeznaczona jest na poszerzenie 



drogi gminnej. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za 

zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

9. w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 

położonej w miejscowości Stary Dwór. 

Gmina Koronowo wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o 

nieodpłatne przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 314/3 

położonej w miejscowości Stary Dwór. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, 

umożliwia dojazd do działek budowlanych. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej 

uchwały uważa się za zasadne. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

 

10.  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy 

Koronowo. 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na obciążenie części 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1118/6, położonej w Koronowie, która 

stanowi własność Gminy Koronowo, ograniczonym prawem rzeczowym, tj. 

służebnością przejścia i przejazdu na rzecz każdorazowego właściciela działki nr 

1118/3 położonych w Koronowie.  Służebność obejmuje część działki nr 1118/6 o 

powierzchni 0,0227 ha, zgodnie z oznaczeniem na mapie stanowiącej  załącznik nr 1 

do niniejszej uchwały. Nieruchomość oznaczona w ewidencji gruntów jako działka nr 

1118/3 została zbyta przez gminę na rzecz osób prywatnych w 2006 r. bez 

ustanowienia drogi dojazdowej.  Obecny właściciel nieruchomości dnia 07 stycznia 

2019 r. złożył pisemny wniosek do Burmistrza Koronowa o ustanowienie służebności 

dojazdu do działki nr 1118/3. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały 

uważa się za zasadne. 

Członkowie Komisji wydali opinię: 0 głosów „za”, 5 głosów 



„wstrzymujących się”, 1 głos „przeciw” w sprawie powyższego projektu 

uchwały. 

11. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (jt. 

Dz. U. z 2018, poz. 2068 ze zm.) „Do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu 

lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych”. Na 

terenie Gminy Koronowo istnieje obecnie sieć dróg wewnętrznych. Z uwagi na 

rozwój Gminy Koronowo, Rada Miejska w Koronowie, poprzez zaliczenie drogi 

wskazanej w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały do dróg publicznych, chce 

wyjść naprzeciw potrzebom mieszkańców. Projekt niniejszej Uchwały zgodnie 

z zapisami art. 7 ust. 2 cytowanej wyżej ustawy został pozytywnie zaopiniowany 

przez Zarząd Powiatu Bydgoskiego Uchwałą nr 47/2019 z dnia 10 maja 2019 r. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

12. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (jt. 

Dz. U. z 2018, poz. 2068 ze zm.) „Do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu 

lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg 

służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych”. Na terenie 

Gminy Koronowo istnieje obecnie sieć dróg wewnętrznych. Z uwagi na rozwój Gminy 

Koronowo, Rada Miejska w Koronowie, poprzez zaliczenie dróg wskazanych 

w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały do dróg publicznych, chce wyjść naprzeciw 

potrzebom mieszkańców. Projekt niniejszej Uchwały zgodnie z zapisami 

art. 7 ust. 2 cytowanej wyżej ustawy został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd 

Powiatu Bydgoskiego Uchwałą nr 48/2019 z dnia 10 maja 2019 r. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  



Zastępca Kierownika Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami  

i Gospodarki Komunalnej Pani Michalina Szymańska wyjaśniła, że projekt uchwały w 

sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właściciela nieruchomości za 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Koronowo jest w trakcie przygotowywania. Być może będzie 

zdjęty z porządku obrad sesji. 

Wniosek do Burmistrza Koronowa z posiedzenia komisji: 

Wystąpić do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie Sp. z o.o. o 

zajęcie stanowiska w przedmiocie rozbieżności w cennikach za wywóz nieczystości 

płynnych zamieszczonych na stronie spółki. 

Inspektor Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Justyna Kraska-

Rumińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym 

do rejestru zabytków oraz jej wysokości. 

Zgodnie z ustawą o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami dotacje na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków,  mogą otrzymywać podmioty na podstawie zasad 

określanych przez Radę Miejską i po podjęciu corocznej uchwały przez Radę Miejską, 

w której wykazane są podmioty otrzymujące dotacje i kwota dotacji. W budżecie 

Gminy Koronowo, przyjętym Uchwałą Nr IV/23/18 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 

21 grudnia 2018 r. została na ten cel zaplanowana kwota 30.000,00 zł. W roku 

2019 dotacja udzielana jest na dofinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy ołtarzu głównym kościoła  pw. Świętej Trójcy w Byszewie – 

Etap V – prace przy środkowej części retabulum (kolumny i pilastry) i przy czterech 

figurach uskrzydlonych aniołów, wpisanych do rejestru zabytków województwa 

bydgoskiego pod nr B/47/1-25, decyzja z dnia 15 listopada 1995 r.,  oraz 

przeprowadzenie izolacji ścian fundamentowych i usprawnienie systemu 

odprowadzania wód opadowych od budynku kościoła p.w. Św. Andrzeja w Koronowie 

(rewitalizacja nawierzchni przy kościele), wpisanego do rejestru zabytków woj. 



Kujawsko-Pomorskiego pod numerem A/1622 i decyzji w sprawie wpisania do 

rejestru zabytków cmentarza przy kościele filialnym p.w. Św. Andrzeja pod numerem 

A/1708 z dnia 25 października 2016 r. Po podjęciu uchwały podpisane zostaną 

umowy, w których szczegółowo będą określone terminy i zasady przekazania, 

wykorzystania i rozliczenia udzielonej dotacji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata 

Zwierzyńska przedstawiła uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Jezior Byszewskich. 

Na podstawie art. 23 ust. 3 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie 

przyrody (Dz. U. z 2018 r. poz. 1614 ze zm.) oraz Uchwały Nr VI/121/19 Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Rynny Jezior 

Byszewskich, Zarząd Województwa Kujawsko-Pomorskiego pismem z dnia 3 czerwca 

2019r. (wpływ do tut. Urzędu 10 czerwca 2019r.) znak: ŚG-VII.051.3.5.2018/2019 

przesłał do uzgodnienia Radzie Miejskiej w Koronowie projekt uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 

Rynny Jezior Byszewskich. Stosownie do treści art.23 ust.3b - 3c ustawy o ochronie 

przyrody, Rada gminy może odmówić uzgodnienia projektu uchwały, o której mowa 

w ust. 2, wyłącznie w przypadku, gdy przyjęcie tej uchwały prowadziłoby do 

ograniczenia możliwości rozwojowych gminy wynikających z ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego lub miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w stopniu nieproporcjonalnym do wartości jakie 

obszar chronionego krajobrazu ma chronić. Ponadto Rada gminy nie może odmówić 

uzgodnienia projektu uchwały, o której mowa w art.23 ust. 2 ustawy o ochronie 

przyrody, w przypadku, gdy podjęcie tej uchwały jest konsekwencją rekomendacji 

dotyczącej utworzenia lub powiększenia obszaru chronionego krajobrazu zawartej w 

audycie krajobrazowym, o którym mowa w ustawie z dnia 27 marca 2003 r. o 



planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Po przeanalizowaniu wszystkich 

zapisów projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Rynny Jezior 

Byszewskich a także mając na względzie powyższe przepisy ustawy o ochronie 

przyrody stwierdzono, że  projekt uchwały w przedstawionym zakresie należy 

uzgodnić. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata 

Zwierzyńska przedstawiła uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 

Zalewu Koronowskiego. 

Na podstawie art. 23 ust. 3 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie 

przyrody (Dz. U. z 2018 r. poz. 1614 ze zm.) oraz Uchwały Nr VI/123/19 Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu 

Koronowskiego, Zarząd Województwa Kujawsko-Pomorskiego pismem z dnia 3 

czerwca 2019r. (wpływ do tut. Urzędu 10 czerwca 2019r.) znak: ŚG-

VII.051.3.5.2018/2019 przesłał do uzgodnienia Radzie Miejskiej w Koronowie projekt 

uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. Stosownie do treści art.23 ust.3b - 

3c ustawy o ochronie przyrody, Rada gminy może odmówić uzgodnienia projektu 

uchwały, o której mowa w ust. 2, wyłącznie w przypadku, gdy przyjęcie tej uchwały 

prowadziłoby do ograniczenia możliwości rozwojowych gminy wynikających z ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego lub 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w stopniu nieproporcjonalnym 

do wartości jakie obszar chronionego krajobrazu ma chronić. Ponadto Rada gminy 

nie może odmówić uzgodnienia projektu uchwały, o której mowa w art.23 ust. 2 

ustawy o ochronie przyrody, w przypadku, gdy podjęcie tej uchwały jest 

konsekwencją rekomendacji dotyczącej utworzenia lub powiększenia obszaru 

chronionego krajobrazu zawartej w audycie krajobrazowym, o którym mowa w 



ustawie z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Po przeanalizowaniu wszystkich zapisów projektu uchwały w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego a także mając na względzie 

powyższe przepisy ustawy o ochronie przyrody stwierdzono, że  projekt uchwały w 

przedstawionym zakresie należy uzgodnić. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Wniosek do Burmistrza Koronowa z posiedzenia komisji: 

Przedstawić możliwości oznakowania na terenie Gminy Koronowo Obszarów Krajobrazu 

Chronionego. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały.  

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Ad. 4. Sprawy bieżące komisji. 

BrakAd. 5.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia zastępca przewodniczącego komisji Pani 

Ewa Szymańska  zamknęła posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji  Zastępca Przewodniczącego Komisji 

    /-/ Olech Raddatz             Ewa Szymańska 



   

 

Protokół sporządziła               

Inspektor 

Biuro Rady Miejskiej w Koronowie 

Magdalena Wanda-Joras  


